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Minnesanteckningar: Näringslivsråd 25:e maj 2023  

  

Närvarolista:  

Fredrik Kjos – Kommunstyrelsens ordförande, (M) 

Mattias Peterson Ersoy, Kommunalråd (C) Upplands-Bro kommun 

Camilla Janson (S) Oppositionsråd, Upplands-Bro kommun 

Katarina Barter – Näringslivschef Upplands-Bro kommun 

Beatrice Porshage – Näringslivsutvecklare Upplands-Bro kommun 

Daniel Riesterer – Ordförande LRF Upplands-Bro 

Emil Almberg – Ordförande Företagarna Upplands-Bro 

Irène Seth – Ordförande Damernas Affärsnätverk 

Lina Wigh – Marknadschef, delägare Villa Aske 
Henri Hupe – VD, Partner Nordisk portservice 

Johan Arktell – Kontorschef Sparbanken i Enköping 

Anna Karlsson – Kontorschef Handelsbanken Kungsängen 

Fredrik Söderlund – Logistikchef Ica Brunna 

Jessica Drugge – näringspolitisk rådgivare Svenskt Näringsliv  

Fredrik Nordvall – Utbildningschef, Upplands-Bro kommun 

Lina Delde – Enhetschef, Samhällsbyggnadskontoret 

 

 

Ej närvarande:  
Janne Stefanson – Kommunalråd (KD) Upplands-Bro kommun 
Hans Åberg – Vice ordförande kommunstyrelsen, (L) 

Anders Gustafson – Regionchef Ragn-Sells 

Ida Texell – Kommundirektör Upplands-Bro kommun 

 

Nathalie Marnell – Näringspolitisk rådgivare, Svenskt Näringsliv ersatt av Jessica 

Drugge 

Thomas Lenell – Samhällsbyggnadschef Upplands-Bro kommun ersatt av Lina Delde 
 

1. Inledning Fredrik Kjos 

Fredrik Kjos, Kommunstyrelsens ordförande inleder med att berätta om det pågående 

rambudgetarbetet. Han lyfter det osäkra läget och kostnadsökningar. Han lyfter att 

näringslivet är oerhört viktiga och kommunen kommer vara lyhörda för era behov.   
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2. Laget runt 

 

Frågor som lyfts: 

• Dyra insatsvaror för många bönder.  

• Just nu ingen direkt påverkan förutom räntan. Vad kommer att hända? Man 

iakttar framtiden och väntar med större investeringar. 

• Bankerna känner att marknaden är avvaktande. Dock flaggas på annat sätt 

centralt. Ingen trend på konkurser i kommunen just nu. Räntorna förväntas gå 

ner i mitten av 2024 enligt prognos. 

• Viss oro finns under ytan. De flesta är ändå positiva och tror man kommer gå 

ut starkare ur detta. Gäller både besöksnäringen och Företagarna. 

• Färre nybyggnationer, man reparerar mer än att köpa nytt. Ser möjligheter att 

kunna vara med att konkurrera med de större företagen då folk är mer 

kostnadsmedvetna. 

• Vad kan vi göra för företagen? 

• Ica Brunna konverterar konsulter till anställda. Har ej känt av något kundtapp 

än. De är nära 600 personer som arbetar på ICA i Brunna varav 50 är på 

Ocado, som står för teknologin för det hög-automatiserade e-handels lagret. 

 

3. Företagsklimatet, Svenskt Näringsliv - Näringspolitisk rådgivare Jessica 

Drugge  

Se bifogad ppt. 

Jessica Drugge deltog istället för Nathalie Marnell och presenterade 

undersökningen om företagsklimatet som släpptes 23 maj. Det är en enkät 

som väger in för två tredjedelar av företagsklimatrankingen. 

I stort har anställningarna ökat hos näringslivet från föregående år från 7211 

personer till 7665 st. 

Upplands-Bro är bäst i Stockholms län avseende service och hamnar på 4:e 

plats i länet avseende frågan om det sammanfattande omdömet. Kommunen 

ökade i den frågan, som också väger för en tredjedel av rankingen. Hela 

rankingen släpps i september. 

 

I enkäten framkommer att förbättra företagsklimatet har klättrat till första plats 

avseende företagens kontakt med kommunen. Kontakten med 

näringslivsenheten är lika stor som tillsyn. 

 

 

4. Skola- Arbetsliv, Fredrik Nordvall, Kontorschef – utbildningskontoret 

Se bifogad ppt 

 

Fredrik Nordvall beskriver utbildningskontorets arbete och att det omfattar 

även arbetsmarknad och feriejobben. I år har kommunen kunnat erbjuda 447 

feriejobb. Det är en ökning från förra året. Drygt 100 är hos det privata 

näringslivet. Fredrik beskriver vikten av samverkan och arbetet med skola-

arbetsliv med Ung Företagsamhet (UF) på gymnasiet och med 

Vuxenutbildningen samt att det är möjligt att skapa snabbspår. Han uppskattar 

samarbetet med näringslivsenheten och välkomnar i stort en kontakt med det 
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lokala näringslivet i syfte att förbereda eleverna för framtiden. 

 

 

Diskussion 

• Fredrik Nordvall välkomnar och uppmuntrar näringslivet att komma med 

input och ha en större samverkan mellan skolan och näringslivet. Har man 

tankar för att testa olika idéer eller liknande tillsammans eller med hjälp av 

skolan/eleverna så får man gärna kontakta honom. 

• Näringslivet vill ha mer kontakt med skolan men upplever att det är svårt att 

komma in där. 

• Fler praktiska gymnasieutbildningar  

 

5. På gång i Upplands-Bro stadsutveckling -Lina Delde, enhetschef 

samhällsbyggnadskontoret 

Se bifogad ppt 

 

Lina Delde är inbjuden att ersätta Thomas Lenell.  Hon beskriver flertalet 

olika projekt på gång, men också hur samhällsbyggnads/deltaljplaneprocessen 

går till. Just nu är det 67 detaljplaner på gång. 

 

6. Övriga frågor  

• Det finns ett önskemål om att kommunen redovisar tidsplaner på lång sikt 

• Bristfälliga punkter kring Brunnas industriområde, klippning av gräs, 

lastbilsparkering, toaletter, vem är ansvarig för detta? 

• Nya området i Bro (Klövberga), vad har vi tagit med oss för 

förbättringsåtgärder från Brunna? Kommer vi att lära oss av de brister som 

finns i Brunna industriområde? Har man tänkt på att diverse servicefunktioner 

bör finnas? 

• Möjliggöra för små företagarna att förvärva mark? Finns det ett 

småföretagarperspektiv med vid nya planer?  


